
Aizvadīta Cēsu novada tūrisma uzņēmēju
tikšanās Lielstraupes pilī
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Trešdien, 27.aprīlī, Lielstraupes pilī tikās Cēsu novada tūrisma uzņēmēji un pašvaldības
pārstāvji.  Uzņēmēji  iepazīstināti  ar  jauno novada pašvaldības  tūrisma modeli,  tika
parunāta un izvērtēta iepriekšējā tūrisma sezona un sniegts ieskats jaunās sezonas
darba cēlienā. Dienas laikā uzņēmēji  iepazīstināti  ar tūrisma nozares aktualitātēm,
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guva iedvesmu jaunām idejām un uzklausīja uzņēmēja Jāņa Melbārža pieredzes stāstu.

Domes  priekšsēdētāja  vietnieks  Atis  Egliņš-
Eglītis uzrunājot klātesošos teica: “Cēsu novadā
mēs redzam dažādas un arī interesantas kultūrtelpas
un tūrisma zīmolus. Dažādība ir vērā ņemama, un tas
liek  mums  domāt  un  risināt  jautājumu  –  kā  būt
vienotiem? Vienotiem, lai būtu konkurētspējīgāki.”

“Tūrisma  filozofija,  manuprāt,  lēnām  mainās,  it
sevišķi pēc pandēmijas, kad mēs visi tiecamies pēc
klātienes  tikšanām.  Filozofija  mainās  tās  pamatidejā
“mēs braucam uz...” par ideju “mēs braucam pie...”.
Privātajā dzīvē mēs bieži sakām, ka braucam “pie”,
arī tūrismā sāk skanēt šī frāze - “mēs braucama pie”.
Un  šis  iezīmē  uzticēšanos.  Lai  stiprinātu  uzticību,
mums  –  pašvaldības  un  privātajam  sektoram,
jāveicina  sadarbība  un  savstarpējā  uzticība.  Abām
pusēm  aizvien  ciešāk  jāmeklē  sadarbības  ceļš”,
turpina Egliņš-Eglītis.

Paldies uzņēmējiem, kuri ieradās. Sadarbojamies un tiekamies jaunajā tūrisma sezonā!


